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SMOLIVECKÝ 
MĚSÍČNÍK 
 měsíčník obcí Mladý Smolivec, 

Starý Smolivec, Radošice, Budislavice a Dožice
 

 

Rozsvícení vánočního stromu 
Rok se s rokem sešel a my jsme si oživili každoroční 

tradici. Rozsvícení vánočního stromečku už k první 
adventní neděli prostě patří. 

Jako roky předešlé byl program podobný. Zahájení 
patřilo naší starostce Evě Kubové, která zhodnotila celý 
rok. Vyslechli jsme si koledy od našich nejmenších, dětí 
z mateřské školy. Děti i přes chladné počasí byly velmi 
šikovné. Paní starostka je obdarovala sladkou tečkou 
v podobě čokoládek a dalších dobrot. Také vystoupil 
dechový orchestr Oty Hellera. 

Do krásné vánoční atmosféry, kterou nám naladili 
zpěváci, si všichni povídali a dobře se bavili. Teplo si asi 
každý z nás představuje trošku jinak, ale lidi, je konec 

listopadu, nechtěli bychom moc? Dalo se 
to vydržet a díky příjemné atmosféře 

v podobě svařáčku, čaje, grilované 
klobáse jsme strávili pěkné 

odpoledne. Kdo přijel pro nějakou 
tu čtvrtku grilovaného kuřátka, 

neprohloupil. Ano! I letos byla 
možnost zakoupení. K 

zakousnutí nechyběla ani 
vánočka s vánoční štolou. 

Pokračování na 3.str 
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Zasaď si svůj strom 
Obec Mladý Smolivec na státní svátek 17. 11. 

uspořádala akci pod názvem Zasaď si svůj strom. 
Stromy se sázely podél cyklostezky. Sešli jsme se na 
13. hodinu u Anděla, kousek od St. Smolivce. 

Sešlo se kolem 70 účastníků, kteří postupně 
přicházeli a odcházeli. I v  tak chladném počasí se 
všichni do práce opřeli v plné síle. Nejdříve se 
vysadila památeční lípa kousek od Anděla. Během 
úsilí tří dobrovolníků, kteří se snažili v kamenité půdě 
vykopat jámu pro lípu, zbytek vyslechl od Michala 
Arnošta, jak správně ovocné stromy připravit a 
zasázet. Popsal nám odrůdy jabloní, které jsme 
vysadili. Celkem se vysadilo 34 ovocných stromů, 
odrůdy jabloní jsou:  Řechtáč soudkovitý, Gdaňský 
hranáč, Sudetská reneta a Croncelské. Jedná se o staré 
české odrůdy, které jsou pro zdejší podmínky vhodné. 
Jabloně jsou vysázené od Anděla směrem ke sv. Anně 

po levé straně. U Smírčího kříže je vysázeno ještě několik třešní a višní. Každý strom je 
opatřen ochranou proti okusu a podpůrným kůlem. Každý, kdo si strom zasadil, se na kůl 
podepsal. 

Nesmíme zapomenout poděkovat Karlovi Nesvedů, který ke stromům rozvážel 
kompost a mladosmoliveckým hasičům, Tomáši Fenkovi a Vaškovi Straků, kteří zajistili 
vodu na zalití požární cisternou. Práce šla celkem rychle a tak nic nebránilo opéct si vuřta 
u pomníku Bitvy na Vraždě. Byl připraven i teplý čaj. Stromky byly vysázeny na obecních 
pozemcích a je možné, že to není poslední podobná akce. Tak příště přijďte taky a zasaďte 
si svůj strom. 

fotky: http://www.mladysmolivec.cz – události v obci – zasaď si svůj strom 

Jiří Krejčík 

Příjemná odměna 
V sobotu 29. 11. přesně v 17:30 na nás v obci čekalo stříbrné obecní auto, ve 

kterém již tradičně seděl místostarosta Jan Spour. Jistě jste už pochopili, o co se jedná. Ano, 
byli jsme po roce opět odměněni za naši práci a pozváni na večeři + kulturní zážitek v Plzni. 
Nejdříve jsme se ale zastavili u paní Růtové, abychom jí předali kytici s lahví vína a 
poděkovali za její velkou pomoc při kontrolování našich novin. Potom jsme vyrazili směr 
Plzeň. 

http://www.mladysmolivec.cz/�
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Jako první překvapení pro nás byl film v kině. Jelikož 
Veronika Kubová a Michaela Nesvedová byly v Plzni už od 
rána, tak jsme se s nimi sešli až před kinem Cinestar, kde jsme 
měli možnost shlédnout krimi romantický film: Pohádkář. 
Tento film pojednával o vyšetřování případu nalezeného těla, 
kde se kapitán kriminální policie náhle ocitne v jiném příběhu. 
Při hledání totožnosti mrtvého muže se kapitán dostane do 
zápletky dvojího života zesnulého. Ale na konci vyjde pravda 
najevo. Během celého filmu se oba příběhy, jak kapitánovo tak 
zesnulého prolínají. S popcornem a pitím v ruce jsme napnutě 
sledovali celý film, občas se zasmáli a prohodili pár vtipných 
poznámek. Po 90 minutách film skončil a my se těšili na druhé 
překvapení. 

To na nás nečekalo daleko. Honza zastavil 
v Pivovarském dvoře Purkmistr, v prvních plzeňských pivních 
lázních. Lázně jsme ale nenavštívili, místo toho si dali 
výbornou večeři. Nabídka jídel byla bohatá a tak některým z nás chvíli trvalo, než jsme si 
vůbec vybrali. Než nám donesli vybrané jídlo, tak se probíral právě viděný film. Jednotně 
jsme se shodli, že jsou i lepší filmy a znovu bychom ho vidět nemuseli. Po dobrém jídle 
a pití jsme se všichni odebrali k autu a domluvili se, že nás Honza vysadí přímo na 
mysliveckém plese ve Starém Smolivci, kde to pořádně zakončíme. 

Na závěr bych ráda poděkovala všem zastupitelům za toto překvapení, Honzovi 
Spourů jako trpělivému řidiči, Vlaďce Růtové, která nám provádí korekci novin a celému 
obecnímu úřadu, který naše noviny tiskne a rozváží. Za Smolivecký měsíčník 

Aneta Slavíčková 

Pokračování z titulní strany 

A co říci na závěr? Dovolte mi pár slov. 

Děkujeme Obci Mladý Smolivec za příjemně strávené akce, které pro nás pořádá. 
Dále samozřejmě zaměstnancům obce. Paní starostce Evě Kubové, která dělá maximum pro 
to, aby žádná obec nestrádala a měla maximální péči. Vám všem patří velké DÍKY!!! 

Všem věrným čtenářům, celému obecnímu úřadu v Mladém Smolivci přejeme do 
roku 2015: 

Pod stromeček balík zdraví, 
vzácný poklad jak se praví, 
lásku, štěstí, žádné hádky, 
spokojenost, hezké svátky. 
Radost, úspěch, pevný krok 
a pak šťastný Nový rok!!!! 

Veronika Straková 
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Dožický turnaj v Prší 
V sobotu 25. října se v Dožicích už po několikáté konal turnaj v karetní hře Prší. Tuto 

hru snad nemusím nikomu představovat. Turnaj se konal na sále v hospodě U Simči. 
Od 12:00 probíhal zápis soutěžících do turnaje, startovné činilo 150 Kč. Musím přiznat, že 
dlouhou dobu to vypadalo, že soutěžící budou jenom tři. Nakonec se zapsalo 27 hráčů 
(včetně mě), s dospělými se nebálo změřit svoje síly také 5 dítek školou povinných. 
Oficiální začátek proběhl chvilku po jedné hodině. Ze všeho nejdříve nám byla vysvětlena 
pravidla pořadatelkou Petrou Heroutovou. Za normálních okolností sedí u jednoho hracího 
stolu 4 hráči. Ale protože nás bylo 27, což není dělitelné čtyřmi, byl zvolen plán B – ke 
každému hracímu stolu byli přiřazeni 3 hráči. Hracích stolů bylo dohromady devět. Pravidla 
zůstala stejná, hrála se 3 kola, v každém kole se uskutečnilo 30 her. Ještě bych měla zmínit, 
že ten, kdo 1. kolo vyhrál, zůstal sedět na svém místě ve všech třech kolech, v pořadí druhý 
po 1. kole se v následujících kolech vždy pošoupl o jeden stůl, a ten, kdo byl v 1. kole 
poslední, se v dalších dvou kolech posunul o 2 stoly. Jelikož jsem se turnaje v Prší 
zúčastnila poprvé, byla jsem docela nervózní. Hned v prvním kole jsem ale „vyfasovala“ 
funkci zapisovatele, takže jsem během chvilky pochytila to nejpodstatnější. Turnaj byl 
ukončen po dohrání všech hráčů přibližně v 16:30. Poté pro nás byla připravena příjemná 
odměna – guláš. Po „zpracování“ guláše následovala chvíle volna, mezitím totiž paní 
Heroutová počítala výsledky. Vyhlašovat se začalo v 17:10, pro všechny soutěžící byly 
připraveny věcné a praktické ceny. 

Nyní k samotnému vyhlášení, 
zmíním 5 nejlépe umístěných. Na prvním 
místě se umístila Sandra Hyclová se 112 
body. Druhé místo putovalo Zdeňku 
Havlíkovi, který získal 107 bodů. Třetí 
místo obsadila Mirka Šandorková se 106 
body. Těsně pod stupeň vítězů se probojovala Anna Slodičáková se 102 body. Pátý se 
umístil Miroslav Minařík, jenž získal 100 bodů. Pokud hledáte známé jméno, hledáte marně. 
Nejlépe umístěná známá tvář byla Miluše Skuhravá, která se probojovala na 9. místo. Ráda 
bych také zmínila umístění všech dětí, protože nás doslova převálcovaly. Nejlépe se umístil 
Michal Beránek, který vybojoval 92 bodů. Druhá nejúspěšnější byla Adriana Hošková, která 
získala 79 bodů. Další v pořadí byl Matěj Štěpánek se 73 body. Dále Tomáš Ráž, který 
obdržel 69 bodů. A nakonec Josef Beránek, jenž se probojoval k 68 bodům. Odpoledne se 
vydařilo, nikdo se nepopral, nikdo se s nikým nepohádal. Po celou dobu se o náš pitný 
režim staraly hostinské Simča a Evča. Věřím, že všem se tento turnaj líbil tak, jako mně. 
Tak zase příště, až bude v Dožicích „pršet“. 

Fotky z vyhlašování si můžete prohlédnout na stránkách obce: 
http://www.mladysmolivec.cz/cs/udalosti-v-obci/turnaj-prsi-v-dozicich-rijen-2014/R10-
A2084/ 

Karolína Černá 
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Myslivecký ples 
V sobotu 29. listopadu se konal tradiční myslivecký ples v kulturním 

domě ve Starém Smolivci. Oproti minulým plesům došlo ke změně data na 
první adventní víkend. Proč právě v tento den a ne jako obvykle v lednu? 
Protože návštěvnost na lednovém plese nebyla podle představ pořádajících 
myslivců a tak se domluvili, že bude lepší, když se uskuteční v tento den. 

Vstupenka na ples stála sto korun. Bohatá tombola byla samozřejmostí. 
Cena lístku byla dvacet korun, ale nevyhrával každý z nich. Někteří měli 
štěstí, někteří smůlu. K poslechu a tanci hrála kapela Pavlata band. Tuto 
kapelu jsme u nás už mohli zaslechnout, například i na MDŽ. Parket se plnil, 
kapela se všem líbila a nikoho nenechala sedět. Kapela přilákala do sálu okolo 
120 platících lidí, ke kterým je ještě potřeba připočítat všechny pořádající 
myslivce. Můžeme tedy říct, že na zábavu mohlo dorazit až 150 lidí. Po druhé 
hodině ranní kapela přestala hrát, což se spoustě lidí nezamlouvalo. Došlo i 
k vybírání peněz na další hodinu hraní. Kapela ale byla nekompromisní. 
Tombola byla rozdaná a tak nic nebránilo lidem pomalu začít odcházet ke 
svým domovům. Přesto se našli někteří, kteří zůstali mnohem déle.  

Za celý večer nedošlo k žádným strkancům, při kterých by tekla červená. Opomenout 
nesmíme příjemnou obsluhu, za kterou si myslivci vybrali hostinské z Radošic. Děkujeme 
všem, co se podíleli na přípravě a už teď se těšíme na další akci.  

Michaela Nesvedová 

Něco malého na zub … 
Brambory v alobalu jsou skvělou přílohou ke každému jídlu. Já doporučuji uzené 

ryby, nebo jen tak samostatně jako lehký oběd. 
Dobrou chuť 

Pečené brambory se zakysanou smetanou 
* 4 ks větší brambory 
* 1ks 33% zakysaná smetana 
* čerstvá pažitka 
* česnek 
* sůl, pepř 

 
POSTUP 
Brambory i se slupkou řádně omyjeme a očistíme. Na straně nařízneme a pomocí 
malého nože vydlabeme. Do kelímku se zakysanou smetanou přidáme nasekanou 
pažitku, prolisovaný česnek, sůl, pepř. Vše podle chuti. Na alobal nakapeme trochu 
olivového oleje a každý brambor pečeme zvlášť zabalený. Doba pečení závisí na 
velikosti brambory. Počítejte cca 1 hodinu. 

Veronika Kubová 
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Podzimní sezona je u konce 
Fotbalisté v listopadu ukončili podzim, uspořádali dokopnou a nyní budou mít 

chvilku odpočinku. Pojďme se podívat, jak to vše nakonec dopadlo. 

V jedenáctém kole jsme se utkali s Chlumčany, které pro nás připravily opravdu 
velkou porážku. Starý Smolivec na jejich hřišti prohrál 6:1. O jediný vstřelený gól se 
zasloužil Míra Dušek. Další kolo se konalo na domácím hřišti. Hráči se utkali se 
Štěnovicemi a dokázali vyhrát 1:0. Gól tentokrát dával Standa Procházka. Poslední kolo 
jsme odehráli venku, na hřišti v Chanovicích. Hráči doufali ve výhru, ale nakonec soupeři 
v posledních minutách zvýšili stav na 3:2 a naši tak odjížděli bez bodu. Po třinácti 
odehraných zápasech jsou na 9. místě s 18 body. Není to špatné, ale na jaře se budou muset 
hodně snažit, aby své místo zlepšili. 

Dokopná se tentokrát konala v Budislavicích U Křížů. Fotbalisté měli připravené 
občerstvení v podobě uzeného, utopenců nebo tataráku s topinkami. Jako první se slova ujal 
trenér Honza Spour, který hráče pochválil, vyhlásil střelce sezony a pak už jen popřál 
dobrou chuť a hezkou zábavu. Co se týká vstřelených gólů, tak Standa Krejčík a Milan 
Puškár si na své konto můžou připsat jeden gól za sezonu. Dva góly má Míra Dušek, Petr 
Arnošt a Roman Štěpánek. Eisman a Bouše za podzim vstřelili tři góly.  Pěti góly se může 
pyšnit Oťas a nejlepším střelcem se pro podzim 2014 stal Standa Procházka, který týmu 
pomohl šesti góly. Hráči také dostali za úkol napsat na lísteček tři podle nich nejlepší hráče 
a celá anketa měla být v průběhu večera zveřejněna. Podle hráčů je tedy nepostradatelným 
hráčem v týmu Standa Procházka, Karel Dražan a Oťas Strejc, kteří skončili na prvních 
třech místech. Nakonec si ale téměř každý hráč z ankety odnesl minimálně jeden bod. Je 
vidět, že jsou kluci fér a vše pojali jako srandu. 

Na zhodnocení sezony jsem se i tentokrát ptala našich nových trenérů.  

Honza Spour 
„Myslím, že začátek sezony byl nad očekávání dobrý. Druhá půlka se nepovedla, 

především nám nepřálo štěstí, když jsme přišli o tři body kvůli odstupu Horažďovic. Další 
nešťastná náhoda byly tři body, které se připisovaly týmům, se kterými se utkaly Blovice se 
svým hráčem na černo. Ve Starém Smolivci zrovna nehrál, a tak jsme také žádné body 
nedostali. Počet bodů není k zahození a jsem rád, že máme v sestavě 21 hráčů. Největším 
překvapením se pro mě stal Pavel Panýrek, který se předvedl nejenom jako dobrý hráč, ale 
také brankář. Škoda, že se zranil, byl by nám hodně pomohl.“ 

Oťas Strejc 
„Sezona byla úspěšná. K žádnému hráči nemám výhrady, všichni se snažili a jsou 

dobrý. Jsem rád, že jsme s druhým trenérem dali takový tým dohromady a v celku se nám 
daří. Především jsem rád za Karla Boušeho, který by měl hrát v dorostu, ale chodí na 
tréninky a hraje za naše áčko. Od jarní sezony očekávám zlepšení. S Honzou jsme naskočili 
do rozjetého vlaku a v podstatě nebyl čas na nějaké plánování a rozmýšlení. Na jaře chceme 
zkusit nové věci, které snad vyjdou. Příchod nových hráčů se konat nebudu, sestava zůstává 
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stejná. Od nové sezony očekávám, že budou všichni hráči fit a bez zranění, protože na 
podzim jsme neodehráli žádný zápas se sestavou, kterou jsme chtěli. Pokaždé se někdo 
omluvil nebo byl zraněný.“ 

Abychom zjistili, jak se oba trenéři znají, položila jsem jim krátký dotazník, který 
zjistil, jaké mají trenéři vztahy a co mají společného. 

 

Dotazník položený Honzovi. V závorkách jsou 
uvedeny správné odpovědi. 

Dotazník položený Oťasovi. V závorkách jsou 
uvedeny správné odpovědi. 

1. Jak se jmenoval Oťasovo manželka 
za svobodna? (Vlaďka Panušková) 
Jmenovala se Vlaďka Panušková. 

2. Kolik je Oťasovi let?(49) 
Letos mu bude 50. 

3. Čím se vyučil? (elektrikář) 
Vyučil se jako elektrikář. 

4. Kde nyní Oťas pracuje?(KOVO 
Kasejovice) 
V Kasejovicích na plechárně. 

5. Jakým jezdí autem?(žádným) 
Ponejvíc autobusem nebo na kole. Ale 
myslím, že vlastní Peugeot. 

6. Vyjmenuj tři věci, které máte 
společné? 
Fotbal, pivo, kamarády 

1. Jak se jmenovala Honzovo manželka 
za svobodna? (Zdena Panušková) 
Jmenovala se stejně jako ta moje 
Panušková. 

2. Kolik je Honzovi? (36) 
Je mu 36 let 

3. Čím se vyučil? (truhlář) 
Vyučil se jako truhlář. 

4. Kde nyní Honza pracuje? (OSVČ) 
Honza je OSVČ 

5. Jakým jezdí autem? (Peugeot- 
partner) 
Škoda fabia – modrá 

6. Vyjmenuj tři věci, které máte 
společné? 
Fotbal, příjmení manželek, což o něčem 
vypovídá  a jsme oba rádi mezi partou 
dobrých kluků. 

Je vidět, že se naši trenéři dobře znají a shodnou se v podstatě ve všem. Prozatím to 
vypadá slibně a celý tým je na stejné vlně. Já hráčům i trenérům přeji mnoho úspěchů 
v další sezoně a pro teď hodně odpočinku. 

V dalším čísle se podíváme na zoubek jak jinak, než našim hokejistům, kteří už se na 
ledě také objevili. 

Kubová Veronika 
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Poděkování redakčnímu týmu a vánoční přání 

Smolivecký měsíčník, který se již pět let stal součástí 
mladosmoliveckého dění, je rok od roku lepší a kvalitnější čtení. Redaktoři se 
zdokonalují a opravdu svou práci odvádějí svědomitě a hlavně dobrovolně. 
Využívám příležitosti předvánočního čísla a za jejich „smysluplný plátek“ 
jim děkuji a přeji hodně úspěchů do dalšího roku. 

Šťastné a veselé svátky, hodně štěstí, zdraví a spokojenosti v roce 
nadcházejícím přeji zároveň všem čtenářům a občanům našich obcí. 

Eva Kubová 

Až zazvoní zvoneček,  
rozsvítí se vánoční stromeček. 
Malé i velké dárky rozbalte si 

a hlavně na všechny blízké 
vzpomeňte si. 

Pak vykročte rovným krokem 
za tím šťastným 

a veselým  
NOVÝM ROKEM! 

 

Za všechny, co se podílejí na tvorbě Smoliveckého 
měsíčníku, Vám přejeme krásné prožití 

adventu, vánočních svátků, pěkného 
Silvestra a v neposlední řadě 

úspěšné vykročení do 
nového roku 2015. 

Členové redakčního týmu: 

Karolína Černá, Aneta Slavíčková, Veronika 
Straková, Jiří Krejčík, Veronika Kubová, 
Michaela Nesvedová 
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Krátké ohlednutí na závěr roku 

Závěr roku je vždy spojován s bilancováním, se zamýšlením se nad tím, co vše se 
událo, co se povedlo a co naopak ne. Letos se navíc můžeme ohlížet nejen za uplynulým 
rokem, ale vlastně celým dosavadním působením MAS svatého Jana z Nepomuku. Jarní 13. 
výzvou na podporu projektů jsme totiž ukončili naplňování své rozvojové strategie na 
období 2007 – 2013. Období, kdy jsme se především učili, získávali první zkušenosti, 
získávali první kontakty, vytvářeli první partnerství a rozvíjeli první spolupráce. 
Hmatatelným výstupem naší společné činnosti je jistě 85 podpořených projektů dotací cca 
30 mil. Kč, z jejichž výstupů a výsledků se mohou těšit ve 22 obcích regionu. Naše snaha o 
podporu spíše většího počtu malých projektů se projevila v nejvyšším počtu podpořených 
projektů v přepočtu na obyvatele ze všech MAS České republiky. 

S každým koncem přichází začátek něčeho nového. Významným úkolem roku 2014 
pro nás byla příprava nové rozvojové strategie MAS, jakožto nezbytné „vstupenky“ pro 
čerpání unijních dotací pro naše území v letech 2014 – 2020. Pozorný čtenář již jistě 
zaznamenal, že tu termínově něco nesedí. Ano, bohužel přípravy tzv. operačních programů 
na národní úrovni se dostaly do takového skluzu, že i největší optimisté hovoří o konci roku 
2015, kdy bude opět možné se pustit do realizace nových projektů. 

Největším pozitivem přípravy nové strategie MAS pro mě byla ochota místních 
obyvatel aktivně se podílet na jejím formulování. Dvacet pět osobností s námi strávilo 
hodiny diskusí nad problémy a rozvojovým potenciálem území, starostové obcí formulovali 
potřeby svých obcí, téměř stovka lidí z místních úřadů, škol, neziskových a dalších 
organizací, podnikatelů a zemědělců se zapojilo do činnosti některé z pěti tematických 
pracovních skupin. Dohromady to bylo přes 150 lidí, kteří tak aktivně přispěli k současné 
podobě návrhu rozvojové strategie MAS. Snad si ji tak můžeme dovolit označit za „věc 
společnou“ a to je důležité! Upřímně děkuji všem, kteří věnovali svůj čas a pomohli. Těžko 
si představit větší závazek pro další pokračování naší činnosti ve prospěch území. Snad jej 
stejně tak budou sdílet i všichni členové MAS. 

Na místě je poděkovat celému týmu MAS, který se na přípravě strategie podílel i 
kolegům z České zemědělské univerzity v Praze Lukáši Zagatovi a Jiřímu Hrabákovi, kteří 
pomohli hlavně metodicky a s vedením veřejných projednávání. Přestože nás na strategii 
čeká ještě spousta práce, věřím, že dobré základní kameny byly položeny. A věřím i v to, že 
se začátkem roku 2016 budeme opět schopni podporovat vaše všeliké zajímavé projekty. 

Závěrem mi dovolte poděkovat za dosavadní spolupráci a podporu, popřát pohodové 
svátky vánoční a mnoho zdaru ve vašem konání v roce 2015. 

Michal Arnošt, MAS svatého Jana z Nepomuku 
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Osobnosti Nepomu(c)ka 

Je název nové publikace regionálních osobností, s jejichž životem nás 
seznámí oblíbený nepomucký autor Karel Baroch. Jak sám říká: 
„Aktivity některých z nich však daleko přesáhly pomyslné hranice 
zdejšího regionu. Bez těchto mecenášů, výtvarníků, hudebníků, 
odbojářů, vědců či osvětových pracovníků by život zde byl velmi 
ochuzený. I když se, až na výjimky, jedná o osoby nepříliš veřejnosti 
známé, spíše by se dalo říci mnohdy už pozapomenuté, jejich přínos 
pro společnost je nepopiratelný a již nejedna generace těží z jejich 
někdejší práce.“ 

První díl brožurky osobností ze zamýšlené série byl vydán 
Mikroregionem Nepomucko za podpory MAS sv. Jana z Nepomuku, 
k dostání bude za symbolickou cenu v informačním centru Nepomuk 
od 15. 12. 2014. 

Pavel Motejzík 

Tojické nutrie – jdeme do finále! 

Již jen do konce roku máte možnost přispět na Tojické nutrie v rámci programu Era pomáhá regionům 
a zajistit jim tak nový krytý přístřešek, kvalitní krmení na zimu, aby netrpěly hladem, nebo též umožnit 
zbudovat vhodnější posezení pro návštěvníky. 

Více informací naleznete na http://www.erapomaharegionum.cz/projekty/chodsko/60/tojicke-nutrie, číslo 
účtu pro příspěvky je 101 7777 101/0300, nutné je uvést i variabilní symbol: 901. Pomoci můžete i 
prostřednictvím kasičky, umístěné u branky sídla OS Pod Zelenou Horou (Tojice 22, druhé stavení v obci od 
nutrií). Všechny peníze putují přímo nutriím a dle celkového umístění projektu pak bude přiřknut celkový 
bonus od Nadace Era. 
 
Velmi si vážíme dosavadní podpory a děkujeme všem, kteří přispěli nebo tak ještě během prosince učiní. 
 
Partnerem projektu je Mikroregion Nepomucko. 
 

Pavel Motejzík 
předseda OS Pod Zelenou Horou 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Rádi bychom tímto popřáli všem obyvatelům Mikroregionu Nepomucko klidné prožití vánočních svátků a 
hodně zdraví, štěstí a spokojenosti v novém roce 2015, ve kterém věříme, že bude náš kraj zase o něco 
hezčí i úspěšnější. 
 
 
 
 
 
 

http://www.erapomaharegionum.cz/projekty/chodsko/60/tojicke-nutrie�

